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ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia  komisie kultúry, športu, cestovného ruchu a miestneho rozvoja, ktoré sa 
konalo dňa 15.10.2015 

 
 
Dňa 15. októbra 2015 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline  zasadnutie  komisie 
KŠCRMR. Zasadnutie otvoril predseda komisie Ján Ničík. 
 

Na zasadnutí sa zúčastnili 8 členovia komisie KŠCRMR z celkového počtu 12, čím bola  
komisia uznášania schopná.  Prezenčná listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo 
zasadnutia  komisie (ďalej len „zápisnica“).  
 
Program: 
 

1. Otvorenie  
2. Informácia k budúcemu využitiu areálu Mestskej krytej plavárne - mat. č. 143/2015 
3. Personálne zmeny v obchodnej spoločnosti MsHK Žilina, a.s. - mat. č. 141/2015 
4. Personálna zmena v obchodnej spoločnosti MsHKM Žilina, s.r.o. - mat. č. 142/2015 
5. Návrh na zrušenie mestskej rady  - mat. č. 146/2015 
6. Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Mestského zastupiteľstva v Žiline - mat. č. 

147/2015 
7. Iné 
8. Záver 

 
 
 
Prerokovanie materiálov komisie  
 
1. Informácia k budúcemu využitiu areálu Mestskej krytej plavárne - mat. č. 
143/2015 
 
Predseda komisie Ján Ničík privítal členov komisie a slovo odovzdal vedúcemu právneho 
oddelenia p. Ulaherovi. Ten predniesol víziu, aby sa v budúcnosti majetok na plavárni vrátil späť 
Mestu Žilina. Zaoberal sa aj vizualizáciou ako má plaváreň v budúcnosti vyzerať. 
p. Čepec je nespokojný, že je už predostretý tretí návrh plavárne. Poukazoval na projekt AŽIŠ, 
Solinky a teraz MKP. Pripomína, že na poslednej návšteve riaditeľa plavárne na komisií nebola 
žiadna rozprava o zmenách na MKP a komisia len žiadala  informatívnu správu o stave plavárne. 
p. Dolníková pripomenula, že o tréningovom bazéne sa neuvažuje len teraz, ale je to myšlienka 
už predchádzajúceho riaditeľa MKP. Práve podľa vyplneného dotazníka športových klubov 
v Žiline je práve najväčší dopyt po plavárni a atletickej dráhe. 
p. Plešinger súhlasí s tým, že čím viac návrhov, tým jednoduchšia realizácia v budúcnosti.  
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Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  súhlasí s predloženým návrhom a postupuje materiál na mestskú radu.  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   7 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 1  
 
 

2. Personálne zmeny v obchodnej spoločnosti MsHK Žilina, a.s. - mat. 
č. 141/2015   

Materiál predniesol p. Ulaher a uviedol dôvody a návrhy personálnych zmien v spoločnosti. 
p. Durmis nerozumie prečo má pracovať len 3 členné predstavenstvo v spoločnosti a upozornil, 
že Mesto Žilina má dvoch zástupcov v predstavenstve a tak tretí člen je zákonite prehlasovaný. 
Navrhuje, aby predstavenstvo bolo širšie a to aj kvôli odbornosti pri rozhodovaní.  
 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  nesúhlasí s predloženým návrhom   
 
Výsledok hlasovania:  Za:   3 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: 5  
 
 

3. Personálna zmena v obchodnej spoločnosti MsHKM Žilina, s.r.o. - 
mat. č. 142/2015 

 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  nesúhlasí s predloženým návrhom  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   3 hlasov  Proti: 1  Zdržal sa: 4  
 
 

4. Návrh na zrušenie mestskej rady  - mat. č. 146/2015 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  nesúhlasí s predloženým návrhom  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   0 hlasov  Proti: 7  Zdržal sa: 0  
 
 
 

5. Návrh na zmenu Zásad odmeňovania poslancov Mestského 
zastupiteľstva v Žiline - mat. č. 147/2015 
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p. Čepec navrhol pripraviť uznesenie podľa ktorého nebude môcť predkladateľ neustále 
predkladať tento materiál. 
p. Štánsky navrhol oddeliť materiál na dve samostatné odmeňovania komisií a poslancov MZ. 
Tento návrh uznesenia odsúhlasili 6 členovia komisie, jeden bol proti.  
 
O pôvodnom návrhu hlasovala komisia následovne 
 
Stanovisko  komisie: 
 
Komisia  nesúhlasí s predloženým návrhom  
 
Výsledok hlasovania:  Za:   0 hlasov  Proti: 6  Zdržal sa: 1  
 
 
Iné: 
 

- Predseda komisie p. Ničík navrhol vrátiť sa v meste Žilina k zlatej farbe, ktorá bola 
v minulosti vždy farbou mesta Źilina. V súčasnosti je viac nahradzovaná žltou farbou. 
S týmto súhlasí aj historik p. Štánsky. 

 
- p. Štánsky navrhuje k výročiu 100 rokov od narodenia žilinského rodáka Mojmíra 

Vlkoláčka pripraviť výstavu. P. Dolníkova navrhla uvažovať o spojení tejto výstavy 
s otvorením priestorov v Rosenfeldovom paláci v budúcnosti. 

 
15. októbra 2015 
 
 
 
Zapísal: 
Mgr. Zánický Peter, sekretár komisie 
 
        Ján Ničík 
        Predseda komisie KŠCRMR  


